

三通阀

产品名称	三通阀
公司名称	苏州瀚尔馨塑胶制品有限公司
价格	.00/个
规格参数	
公司地址	江苏省苏州市吴中区临湖浦庄平安路699号
联系电话	18351625587

产品详情

本三通阀与输液、加药、静脉测压等多功能一次性耗材配套使用。既可以连续抽注液体，方便注药，还可以自动引流。安全性强，开启灵活方便,密封性能好,并且适用范围广。

this three way stopcock supports the usage of infusion, dosing, venous pressure measurement and other disposable supplies. it either can continuously pump or inject liquid, but also can automatically drain liquid. this stopcock performs safely, opens flexibly, seals perfectly and has wide applicability.

产品特性：

- (1)三通阀由阀芯、阀体、锁扣、两个螺旋帽、小护帽组成。
- (2)三通阀主要材料为聚碳酸酯，聚乙烯，丙烯--丁二烯--苯二烯共聚物。
- (3)阀芯可以灵活旋转360°，能起到良好的开关作用。并且刻有箭头，箭头清楚指示液体流向。
- (4)阀体没有任何死角，阀体透明，便于观察液体状态。
- (5)阀芯旋转灵敏，不中断液流，不产生涡流，减少血栓形成。
- (6)测试压力为 (6bar-90psi)。

(7)流速超过500ml/h。

(8)各部件可任意选择颜色。

(9)单个吸塑包装经环氧乙烷灭菌后，无菌、无毒、无热原及其他不良反应。

(10)产品使用的安全性能可靠，拆卸方便、灵活。

product property:

(1) this stopcock consists of stopcock body, tap, mediflexe body, 2 female luer ports and male luer lock;

(2) the main materials are pc, pe and abs;

(3) tap can flexibly rotate 360 ° and turn off and turn on effectively. you can operate according to arrow marks on the tap which indicating the direction of liquid flow;

(4) no dead space in body of stopcock and transparent body is easy to observe the state of liquid;

(5) when converting the tap, liquid flow can not be interrupted, bring no eddy current and no thrombosis;

(6) medium pressure (6bar-90psi);

(7) flow rate in excess of 500ml/h;

(8) various colors of components can be arbitrarily chosen;

(9) if choosing a single blister packaging and sterilizing with eo, it will be non-toxic, non pyrogen and no other adverse reactions;

(10) this stopcock performs safely and reliably, and is easy to use.